
 

 

Jegyzőkönyv 

Készült: a Vácott, a Madách Imre Művelődési Központ Kamaratermében 2023. március 27-én megtartott lakossági 
fórumról. 
Tárgy: Lakossági fórum Vác Településrendezési eszközök módosítási eljárásának megindítása a központi 
vasútállomás P+R bővítése parkolóház létesítésével és a malom épületének bővítésével kapcsolatban 

Jelen vannak:  

 

-Taskovics Andrea Főépítész 

- Kiss Zsolt alpolgármester,  
- Vojnits Csaba Ferenc – Urbanitas Kft. 

- Beleznai Teodóra – Urbanitas Kft. 

- Tegzes Gergely – Via Futura Kft. 

- Fülöp Tamás – Hello Wood Kft. 

- Szilágyi-Tisza Ágnes főépítészi munkatárs 

továbbá a jelen jegyzőkönyv mellékletét képező jelenléti íven rögzített váci polgárok. 
 

Taskovics Andrea: Köszöntötte a megjelenteket, majd tájékoztatást adott a lakossági fórum összehívásának okáról és 
tárgyáról. Bemutatta a bevont tervezők képviselőit, és felkérte az Urbanitas Kft. képviselőit, hogy mutassák be a 
tervezési munkát.  
 

Beleznai Teodóra: a Hello Wood és Via Futura konzorcium készítette a terveket. A projekt kiemelt Kormány 
beruházás, három fejlesztési projektet foglal magába. 1. P+R parkolóház, 2. buszpályaudvar, 3. Váci Malom fejlesztése. 
Elmondja, hogy a Volánbusz részéről nincs megbízásuk külön a buszpályaudvar tervezésére, azonban előzetes 
egyeztetéseket velük is folytattak, így a fejlesztési terület lehatárolásánál a Volánbusz véleményét, észrevételeit is 
figyelembe vették, az alapján dolgozták ki a tervet. 
 

Ribáry Zoltán: Ha jól értem, állami beruházásról van szó. A finanszírozásról, ha hallhatnánk pár szót. 
 

Tegzes Gergely: A finanszírozás nagyon bizonytalan. A helyreállítási alap lett volna eredetileg, de az sincs már. Erősen 
bizonytalan a projekt sorsa. EU-s finanszírozásban lehet bízni a jövőben. Jelenleg nincs ismert forrás. 
 

dr. Molnár Lajos: Mi indokolja a buszpályaudvar áthelyezését? 

 

Taskovics Andrea: Már a korábbi HÉSZ is és előzetes vizsgálatok is folytak. Intermodális csomópontra készült 
tanulmányterv. A jelenlegi helyszín rosszul megközelíthető. 
 

dr. Molnár Lajos: 2003-ban ebben a témában az hangzott el, hogy a város megvásárolja a Kötöttáru gyár egy részét. 
Most már nem így van? 

 

Taskovics Andrea: Megvásárolni majd az államnak kellene. 
 

Ribáry Zoltán: Az önkormányzat álláspontja mi erre vonatkozóan? 

 

Taskovics Andrea: A fejlesztés, amennyiben állami beruházásként valósul meg, az pozitív a városnak. 
 

Taskovics Andrea: Az előbbi kérdés megválaszolása után felteszi a kérdést, hogy van-e még ebben a témában kérdés. 
Amennyiben nincs, áttérünk a másik témára. 
 

 




